

東華三院馬振玉紀念中學

活動通告 092/25-26

中國文化工作坊

啟者：

為提升同學的文化修養，本校將舉行一系列的中國文化工作坊，讓同學透過實踐活動增加對中華文化的認識及興趣。有關詳情如下：

日期：	1月14、16日(星期三及星期五) 2月4、27日(星期三及星期五)
*學生必須完成四堂課節	
主題：	江南四大才子、花燈、狀元糕、漢服古風摺紙
時間：	下午4:00 - 下午5:00
地點：	2A課室
費用：	全免(原價為\$250/學生，現由校方全費資助獲選的學生)

請 貴家長仔細閱讀通告內容，並於一月十二日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如對上述活動有任何疑問，請致電2443 9899與羅晶晶老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



Lai

謹啟

(賴珮賢)

二零二六年一月九日

東華三院馬振玉紀念中學

班號：_____

活動通告 092/25-26

中國文化工作坊

啟覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 家長，已知悉上述通告事宜，並會叮囑敝子弟用心學習及聽從老師之教導。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長姓名：_____

家長簽署：_____

二零二六年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College

Activity Circular 092/25-26

Chinese Culture Workshop

9th January 2026

Dear Parents,

To let our students understand more about the Chinese traditional culture, the Chinese Language Department is going to organise a series of workshops. The workshops will provide an opportunity for students to increase their understanding and interest in Chinese culture. Details of the workshop are as follows:

Date	:	January 14, 16 (Wednesday & Friday) February 4, 27 (Wednesday & Friday)
Students have to attend all 4 sessions of the workshop.		
Time	:	4:00pm – 5:00pm
Venue	:	Classroom 2A
Fee	:	Free of charge (Course fee of \$250/student will be fully subsidized by the school.)

Please return the signed e-reply slip by 12th January 2026 (Monday). Please feel free to contact Ms. Law Ching Ching on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.